
         
 
 
 
 
 

5 març 2025 
 
Benvolgut amic, 
Benvolguda amiga, 
 
El motiu d'aquesta carta és compartir el projecte que tenim, com a nova junta de 
l'Associació Catalana de Bridge (ACB), per a convertir l'ACB en una entitat oberta a 
escoltar i a oferir suport a tots els amants del bridge, on qualsevol associat se senti 
orgullós de formar-ne part independentment del seu nivell de joc.  

Tenim il·lusió i creiem en la nostra proposta, que contempla, entre d'altres moltes idees, 
abaixar el preu de la llicència i el cost de les competicions; promoure un escalonat en les 
tarifes i una quota especial per als jugadors júnior; acordar amb els clubs un cànon 
raonable, i estar oberts a canviar els formats actuals dels tornejos si així ho demana la 
majoria. També volem tornar els campionats a tots els nivells de joc, des de principiants 
fins a preferents; mantenir el rànquing de l'associació catalana i de l'espanyola actualitzat 
amb el mateix criteri, i estudiar la possibilitat d'incorporar punts federatius a les pools i als 
tornejos privats. A més a més de vetllar per una competició atractiva, ens comprometem a 
treballar per la promoció del bridge. 

Pretenem dur a terme una gestió eficient, justa i transparent. Per encarar aquests primers 
mesos s'incorporen temporalment a la junta un representant per part de la majoria dels 
clubs del territori. Després de molts anys, associació i clubs estem en sintonia i anem tots 
a una per encarar un objectiu comú: fer créixer el bridge. Com a mostra de la bona entesa 
estem acordant conjuntament el calendari de competicions per aquest 2025, que us farem 
arribar tan bon punt estigui validat. 
 
Si heu rebut aquesta carta és perquè sou membre federat de l'ACB. Us donem les gràcies 
per ser-ho i us demanem que ens feu confiança en aquesta nova etapa. També que us 
sentiu lliures de compartir aquest escrit per animar a algú a formar part d'aquest projecte 
renovat i orientat a què el jugador senti que ser part de l'ACB realment aporta valor. Com 
més siguem, més podrem oferir-vos! 
 
Tenim idees, i segur que vosaltres també. Posem-les en comú. Us enviarem ben aviat una 
enquesta on podreu donar la vostra opinió.  
 
El bridge us necessita, i la nova Associació Catalana de Bridge també.  
 
 
Ben cordialment, 
 
Presidenta: Begoña Cañadas Alier. Vocals: Jorge Bonafonte Magri, Nicolás García 
López, Margarita Soler Margarit, Juan Bascones Gleave, i en representació dels clubs: 
Llorenç Suñol (Barcelona Club de Bridge), Luc Soudan (Bridge House), Charo Ortiz 
(Bridge Turó), M.ª Àngels Estradera (El Círcol Reus Club de Bridge), Carles Jordà 
(Sitges Blau), Agustín Pujol (Club de Bridge Tarragona), José Luis Domínguez (Bridge 
Slam) i Eduardo Jaumot (Bridge Sant Cugat) 
 



 
 
 
 
 

5 marzo 2025 
 

 
Estimado amigo, 
Estimada amiga, 
 
El motivo de esta carta es compartir el proyecto que tenemos, como nueva junta de la 
Asociación Catalana de Bridge (ACB), para convertir la ACB en una entidad abierta a 
escuchar y a ofrecer apoyo a todos los amantes del bridge, en la que cualquier asociado 
se sienta orgulloso de pertenecer independientemente de su nivel de juego. 
 
Tenemos ilusión y creemos en nuestra propuesta, que contempla, entre otras muchas 
ideas, bajar el precio de la licencia y el coste de las competiciones; promover un 
escalonado en las tarifas y una cuota especial para los jugadores júnior; acordar con los 
clubs un canon razonable, y estar abiertos a cambiar los formatos actuales de los torneos 
si así lo solicita la mayoría. Queremos recuperar los campeonatos a todos los niveles de 
juego, desde principiantes hasta preferentes; mantener el ranking de la asociación 
catalana y de la española actualizado con el mismo criterio, y estudiar la posibilidad de 
incorporar puntos federativos a las pools y a los torneos privados. Además de velar por 
una competición atractiva, nos comprometemos a trabajar por la promoción del bridge. 
 
Pretendemos realizar una gestión eficiente, justa y transparente. Para afrontar estos 
primeros meses, se incorporan temporalmente a la junta un representante por parte de la 
mayoría de los clubs del territorio. Después de muchos años, asociación y clubs estamos 
en sintonía y vamos todos a una para encarar un objetivo común: hacer crecer el bridge. 
Como muestra del buen entendimiento estamos acordando conjuntamente el calendario 
de competiciones para este 2025, que te haremos llegar en cuanto esté validado. 
 
Si estás leyendo esta carta es porque eres miembro federado de la ACB. Te damos las 
gracias por serlo y te pedimos confianza en esta nueva etapa. También que te sientas 
libre de compartir este escrito para animar a alguien a formar parte de este proyecto 
renovado y orientado a que el jugador sienta que ser parte de la ACB realmente aporta 
valor. ¡Cuantos más seamos, más podremos ofreceros! 
 
Tenemos ideas, y seguro que vosotros también. Pongámoslas en común. Te enviaremos 
en breve una encuesta donde podrás dar tu opinión.  
 
El bridge te necesita, y la nueva Asociación Catalana de Bridge también.  
 
 
Cordialmente, 
 
Presidenta: Begoña Cañadas Alier. Vocales: Jorge Bonafonte Magri, Nicolás García 
López, Margarita Soler Margarit, Juan Bascones Gleave, y en representación de los 
clubs: Llorenç Suñol (Barcelona Club de Bridge), Luc Soudan (Bridge House), Charo 
Ortiz (Bridge Turó), M.ª Àngels Estradera (El Círcol Reus Club de Bridge), Carles Jordà 
(Sitges Blau), Agustín Pujol (Club de Bridge Tarragona), José Luis Domínguez (Bridge 
Slam) y Eduardo Jaumot (Bridge Sant Cugat) 


